

The Baptist Tabernacle of Los Angeles

1329 South Hope Street, L.A. Civic Center

Mailing Address:
P. O. Box 15308
Los Angeles, CA 90015
Phone: (213) 744-9999

E-mail: rlhymersjr@sbcglobal.net
www.sermonsfortheworld.com
www.baptisttabernacle.com



Dr. R. L. Hymers, Jr.
Founding Pastor
Dr. Christopher L. Cagan
Pastor

ធ្នូ, 2019

ជូនចំពោះមិត្តភក្តិជាទីស្រឡាញ់៖

ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ខ្ញុំអាចឆ្លើសបុត្របុណ្យណូអែលដែលសប្បាយរីករាយជាងនេះដល់អ្នករាល់គ្នា។ ប៉ុន្តែ ដើម្បីនិយាយការពិត ខ្ញុំត្រូវតែប្រាប់អ្នកថា កាលពីមួយឆ្នាំកន្លះមុន យើងបានជួបប្រទះនូវការបែកបាក់ក្រុមជំនុំដ៏អាក្រក់មួយ។

វាបានចាប់ផ្តើមជាច្រើនខែមុនឆ្នាំមុន។ គ្រូជំនួយខាងមនុស្សរបស់យើងបានចាប់ផ្តើមមានការប្រជុំសម្ងាត់ជាមួយគ្រូគង្វាលម្នាក់ទៀត។ ពួកគេទាំងពីរនាក់បានបង្កើតផែនការបំផ្លាញព្រះវិហាររបស់យើង។ ពួកគេទាំងពីរនាក់បានរៀបចំផែនការដើម្បីចាប់ផ្តើមព្រះវិហារមួយផ្សេងទៀតហើយទាញមនុស្សជាច្រើនតាមដែលអាចធ្វើទៅបានពីពួកយើង។ នៅពេលដែលខ្ញុំដឹងអំពីរឿងនេះ វាយឺតពេលហើយដើម្បីចៀសវាងការបែកបាក់ក្រុមជំនុំដ៏ធំមួយ។

វាបានចាប់ផ្តើមនៅពេលដែលគ្រូជំនួយដ៏គួរឱ្យខ្ពើមអើមម្នាក់បានព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្ញុំចូលទៅក្នុង “ការប្រយុទ្ធដោយកណ្តាប់ដៃ”។ នៅពេលដែលខ្ញុំបដិសេធមិនតទល់ជាមួយគាត់ នោះគាត់បានចាកចេញពីក្រុមជំនុំ។ មិនយូរប៉ុន្មាន អ្នកឯទៀតបានធ្វើតាម។ ប្រធានខាងគ្រូជំនួយបានដាក់រូបអាសអាភាសអំពីខ្លួនគាត់នៅលើគេហទំព័ររបស់គាត់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោម «អ្នកធ្វើឲ្យបែកបាក់» បានប៉ុនប៉ងធ្វើបាបខ្ញុំជាមួយរូបថតទាំងនេះហើយប៉ូលីសក៏ចូលរួមផងដែរ។ ប្រធានខាងគ្រូជំនួយនិងភរិយារបស់គាត់បានចាកចេញពីព្រះវិហាររបស់យើង។

នៅពេលនេះ គ្រូជំនួយខាងមនុស្សចាស់បានធ្វើសកម្មភាពដោយបើកចំហរ។ គាត់បានចាកចេញពីព្រះវិហាររបស់យើង ហើយបានចាប់ផ្តើមអូសទាញសមាជិករបស់យើងចេញតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ដោយសារគ្រូជំនួយខាងមនុស្សធ្លាប់ជាអ្នកដឹកនាំនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់យើងជាច្រើនទសវត្សមកហើយ នោះមនុស្សជាច្រើនបានដើរតាមគាត់ ហើយចាកចេញពីព្រះវិហាររបស់យើង។ នៅពេលការបែកបាក់គ្នាបានចប់ទៅ នោះគាត់បានអូសទាញសមាជិករបស់យើងជាងពាក់កណ្តាល។

ប្រហែលជាពេលនេះបញ្ហាខាងរាងកាយរបស់ខ្ញុំបានចុះខ្សោយហើយខ្ញុំមិនអាចអធិប្បាយនៅក្នុងកម្មវិធីថ្ងាយបង្គំព្រះនៅថ្ងៃអាទិត្យទាំង២ដង។ និស្សិតនៅសាលាម្នាក់បានអធិប្បាយនៅពេលព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនមានបទពិសោធន៍ច្រើនទេក្នុងការឈរជាមួយខ្ញុំ នៅពេលដែលមិត្តភក្តិជិតស្និទ្ធរបស់គាត់ភាគច្រើនបានចាកចេញពីគ្នា។ នៅថ្ងៃទី២០ ខែកុម្ភៈ យុវជននេះបានបែកបាក់មិត្តភាពជាមួយខ្ញុំ។ គាត់និងម្តាយរបស់គាត់បានចាកចេញពីព្រះវិហារហើយបានចាប់ផ្តើមចូលរួមក្នុងព្រះវិហារតាមសម័យនេះ។ នេះគឺជាពាក្យសម្រាប់ខ្ញុំព្រោះខ្ញុំបានចាត់ទុកគ្រូអធិប្បាយវ័យក្មេងនេះជាមិត្តភក្តិជិតស្និទ្ធម្នាក់។ នៅថ្ងៃទី ២៣ ខែកុម្ភៈ ខ្ញុំបានលាឈប់ធ្វើជាគ្រូគង្វាលហើយលោកគ្រីស្ទូហ្វឺរខាហ្គីនបានក្លាយជាគ្រូគង្វាលថ្មី។ ខ្ញុំបានត្រូវតែង

**គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយនៅក្នុង
ភាសាចំនួន៤២ តាមគេហទំព័រ SERMONSFORTHEWORLD.COM.**

តាំងជាគ្រូគង្វាលនៅអ៊ីមេរីថាស(Emeritus) ។ ខ្ញុំខ្សោយពេកមិនអាចចូលរួមការប្រជុំបានទេ។ នៅថ្ងៃទី៣ ខែមីនា លោក ខាហ្គិនបានប្រកាសពីការចូលនិវត្តន៍របស់ខ្ញុំ និងការតែងតាំងរបស់គាត់ដើម្បីធ្វើជាគ្រូគង្វាល។ លោកខាហ្គិនគឺជាគ្រីស្ទបរិស័ទ ដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ស្គាល់ក្រៅពីលោកគ្រូគង្វាល រើមប្រែដទៃ។ បើគ្មានការដឹកនាំរបស់គាត់ទេ ក្រុមជំនុំរបស់យើងនឹងមិន ស្តារឡើងវិញឡើយ។

ប៉ុន្តែរឿងល្អៗនៅតែបន្តកើតឡើង។ នៅថ្ងៃទី២៦ ខែមករា ភាសាទី៤១ត្រូវបានបន្ថែមទៅគេហទំព័ររបស់យើង។ នៅថ្ងៃដដែលនោះ (២៦ មករា) កម្មវិធីរបស់យើងបានកើនឡើងលើ អាយហ្វូន និងអែនដ្រាយ ។ ចាប់តាំងពីពេលនោះមក មនុស្សរាប់ពាន់នាក់នៅទូទាំងពិភពលោកបានចូលរួមជាមួយយើងតាមរយៈ“កម្មវិធីអែប” អរគុណជាខ្លាំងដល់មិត្តម្នាក់ដែលជា បេសសកជនដល់ប្រជាជនយូដានៅទីក្រុងញូវយ៉ក។ បន្ទាប់មកភាសាទី ៤២ របស់យើងត្រូវបានបន្ថែម - ភាសាសំខាន់នៃ ម៉ាឡាយនៅទ្វីបអាហ្វ្រិក។ នៅថ្ងៃទី២៣ ខែកុម្ភៈ លោកបណ្ឌិតខាហ្គិនបានក្លាយជាគ្រូគង្វាលផ្លូវការ ហើយខ្ញុំត្រូវបានតែងតាំងជា គ្រូគង្វាលអេមេរីថាស ។

មិនចាំបាច់និយាយទេ ខ្ញុំខ្សោយនិងឈឺដោយសារភាពច្របូកច្របល់ទាំងអស់នេះ។ ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាង ជ្រាលជ្រៅចំពោះភរិយារបស់ខ្ញុំដែលបានឈរជាមួយខ្ញុំដោយឆ្លងកាត់ការទាំងអស់នេះ។ ចាប់ពីថ្ងៃទី ២៧ ខែកុម្ភៈរហូតដល់ថ្ងៃទី ២០ ខែមីនា ខ្ញុំបាននាំនាងទៅវិស្សមកាលបន្ថែមទៅរដ្ឋអារីហ្សូណាដើម្បីសម្រាក។ នៅថ្ងៃទី ២០ ខែមីនាខ្ញុំបានត្រឡប់ ទៅអធិប្បាយនៅល្វាចថ្ងៃអាទិត្យហើយបង្រៀននៅល្វាចថ្ងៃសៅរ៍។

ចាប់តាំងពីពេលនោះមកអាគារក្រុមជំនុំរបស់យើងត្រូវបានដាក់លក់។ នៅថ្ងៃទី១៤ ខែមេសា ខួបកំណើតគម្រប់៧៨ ឆ្នាំរបស់ខ្ញុំត្រូវបានប្រារព្ធនៅអគារចាស់។ នៅថ្ងៃទី៧ ខែឧសភា ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមក្រុមជំនុំបង្កើតសិស្សសំរាប់យុវជនស្មោះត្រង់នៅ ក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង ដោយហៅថា «ការផ្ទុះឡើងនៃការផ្សាយដ៏ណឹងល្អ» ទុកជាសៀវភៅសិក្សារបស់យើង។ ចាប់ពីថ្ងៃទី ២២ ដល់ថ្ងៃទី២៩ ខែឧសភា លោកបណ្ឌិតខាហ្គិនបាននាំប្រពន្ធខ្ញុំនិងខ្ញុំទៅសានហ្វ្រានស៊ីស្កូដើម្បីទៅលេងក្រុមជំនុំបាទីស្ទូចិននិងគ្រូ គង្វាលដ៏ល្អម្នាក់។ យើងក៏បានជួបជាមួយលោកម៉ាកខ័ និងមូណា រីឡេ ដែលជាគ្រូគង្វាលដ៏យូរនៅក្រុមជំនុំដែលខ្ញុំបានចាប់ ផ្តើមនៅម៉ារីនខោនធី។ លោកម៉ាកខ័បានផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តជាច្រើនដល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំត្រូវបានគេអញ្ជើញឱ្យអធិប្បាយនៅឯ ក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេក្នុងខួបលើកទី៥០ឆ្នាំរបស់គេ។ អ្នកផ្សេងទៀតសុទ្ធតែចិត្តអាក្រក់ គេបានស៊ើបន្ទោសខ្ញុំចំពោះការបែកបាក់ ក្រុមជំនុំរបស់យើង ហើយវាបណ្តាលឱ្យខ្ញុំកាន់តែឈឺចាប់។

នៅថ្ងៃទី ២៨ ខែកក្កដាយើងបានរៀបចំពិធីដប់រៀងដ៏ធំមួយនៅក្រុមជំនុំរបស់យើងសម្រាប់ខួបកំណើតគម្រប់៦៦ ឆ្នាំ របស់លោកខាហ្គិន។ នៅពេលនោះវាត្រូវបានគេប្រកាសថា ក្រុមជំនុំរបស់យើងនៅ សានហ្វ្រានស៊ីស្កូ រៀបរយលើ “ ក្រុមជំនុំបាទីស្ទូថា បាណាខលចិននៅរដ្ឋឡូសអង់ចាឡែស” ។ យើងបានទិញអាគារថ្មីមួយនៅទីនោះ ហើយផ្ទះដែលលក់នោះនឹងបិទឆាប់ៗ។

បុងខែកក្កដា ខ្ញុំបានយកលោកស្រីហាយមើសសម្រាប់វិស្សមកាលខ្លីមួយផ្សេងទៀតនៅអូសិនសាដ។ ភរិយាខ្ញុំឈ្មោះ អ៊ីលីណា គឺជាភរិយារបស់គ្រូគង្វាលល្អបំផុតនៅលើពិភពលោកទាំងមូល។ កូនប្រុសខ្ញុំរ៉ូប៊ីតឡេលលីនិងខ្ញុំបានបញ្ជូននាងនិង ឪពុកម្តាយនាងទាំងពីរទៅប្រទេសអ៊ីស្រាអែល។ នៅថ្ងៃទី ១៧ ខែវិច្ឆិកា ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមបង្រៀនមេរៀនជាសិរីនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ និងថ្ងៃអាទិត្យល្ងាច។ វាជាលើកទីមួយហើយដែលខ្ញុំអាចអធិប្បាយទាំងថ្ងៃអាទិត្យទាំង២វេនបានយូរ។ ក្រោមការដឹកនាំ និងការ ខិតខំរបស់លោកខាហ្គិន យុវជនពីរនាក់ត្រូវបានសង្គ្រោះហើយនិស្សិតចិនជាច្រើនបានចាប់ផ្តើមចូលរួមក្នុងព្រះវិហាររបស់យើង។ លោកបណ្ឌិត ខាហ្គិនបានលក់ផ្ទះរបស់គាត់នៅកណ្តាលទីក្រុងឡូសអាន់ចាសឡែស ហើយកំពុងស្វែងរកផ្ទះមួយផ្សេងទៀត ដែលនៅជិតអគារសានហ្វ្រេល។ យើងនឹងរើព្រះវិហាររបស់យើងទៅអាគារថ្មីនៅប៉ុន្មានខែខាងមុខនេះ។

**គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយនៅក្នុង
ភាសាចំនួន៤២ តាមគេហទំព័រ SERMONSFORTHEWORLD.COM.**

ការបែកបាក់ព្រះវិហារហាក់ដូចជាចប់ហើយ។ ពីរបីថ្ងៃមុន នៅសីធីហូប ខ្ញុំត្រូវបានប្រាប់ថា ជំងឺមហារីករបស់ខ្ញុំហាក់ដូចជាបានជាសះស្បើយហើយ។ លោកបណ្ឌិតខាហ្គិន ភរិយាខ្ញុំ និងខ្ញុំបានធ្វើពិធីថ្លែងអំណរគុណព្រះនៅផ្ទះជាមួយកូនប្រុសនិងចៅៗ របស់ខ្ញុំហើយភាគច្រើន គេជាអ្នកដែលបានឈរនៅជាមួយយើងក្នុងទុក្ខលំបាកដ៏ធំនេះ។ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យជាមួយគ្នា!

សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នា! សូមចងចាំដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់យើងនៅពេលយើងចាប់ផ្តើមក្រុមជំនុំចិន!

សូមឲ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដ៏ជាព្រះព្រះអង្គសង្គ្រោះត្រូវបានលើកតម្កើងឡើង!



ខ្ញុំមានមោទនភាពណាស់សម្រាប់គ្រួសាររបស់ខ្ញុំ។ ចាប់ពីឆ្នេងដៃទៅស្តាំដៃ វ៉ែស្លេ ឡែស្លេជាមួយទារកហាណា រូបខ្ញុំ អ៊ីលីណា ជាមួយទារកសារ៉ា ប្រពន្ធរបស់ឡែស្លេ ជីន ម្តាយរបស់អ៊ីលីណា លីដា និងបងប្រុសរបស់នាង អើរីន ខ្យូអែឡា។

R. L. Hymers, Jr.,
D.Min., Th.D., Litt.D.
កីលីព ៤:១៣

«បើសិនជាទូលបង្គំមិនបានជឿថា នឹងឃើញសេចក្តីសប្បុរសនៃព្រះយេហូវ៉ានៅស្ថានរបស់មនុស្សរស់នេះនោះតើយ៉ាងណាទៅ ចូររង់ចាំព្រះយេហូវ៉ាចុះចូរមានកំឡាំង ហើយឲ្យចិត្តក្លាហានឡើងអើ គួររង់ចាំព្រះយេហូវ៉ាទៅ (ទំនុកតម្កើង ២៧:១៣-១៤)។

**គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយនៅក្នុង
ភាសាចំនួន៤២ តាមគេហទំព័រ SERMONSFORTHEWORLD.COM.**